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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 8 mei 2017 
 
 
onderwerp Infill kunstgrasvelden 

portefeuillehouder Rene de Heer 

informant Jeensma, Bertus (2298) 

afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling 

  

Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van:  

 Het collegebesluit om bij vervanging of nieuwe aanleg van 
kunstgrasvelden te kiezen voor rubbergranulaat als infill, tenzij in een 
specifieke situatie het (her)gebruik van het bestaande infill een betere 
keuze is. 
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Datum 4 april 2017 

 

 

voorstel 

Onderwerp Infill kunstgrasvelden 

Versienummer V1.1 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

  

Informant B. Jeensma 

Afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling / OW 

Telefoon 038 498 2298 

Email B.Jeensma@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

- Het collegebesluit om bij vervanging of nieuwe aanleg van kunstgrasvelden te kiezen voor 

rubbergranulaat als infill, tenzij in een specifieke situatie het (her)gebruik van het bestaande 

infill een betere keuze is. 
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Inleiding 

Op 5 oktober 2016 heeft het programma Zembla, dat ging over de mogelijke gezondheidsrisico’s van 

het gebruik van rubbergranulaat als infill op de kunstgrasvelden, tot de nodige onrust geleid. Dit was 

voor het Ministerie aanleiding om het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) opdracht te 

geven een onderzoek te doen naar deze mogelijke risico’s.  

Met de resultaten van het onderzoek door het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) 

zoals deze op 20 december 2016 zijn gepresenteerd is er een moment van relatieve rust ontstaan 

m.b.t. het sporten op velden waar rubbergranulaat als infill wordt gebruikt. De uitkomst van het 

onderzoek door de RIVM stelt namelijk dat het risico voor de gezondheid van sporten op 

kunstgrasvelden die zijn ingestrooid met rubbergranulaat praktisch verwaarloosbaar is. Het standpunt 

van de RIVM, waaraan ook de Vereniging Sport en Gemeenten (VSG) zich conformeert is derhalve dat 

het verantwoord is om op deze velden te (blijven) sporten. Ook een meer recentere uitzending van 

Zembla geeft geen aanleiding om dit standpunt te herzien. Daarnaast blijk uit onderzoek door het 

Europese Agentschap voor Chemische Stoffen (ECHA) dat sporten op velden met rubbergranulaat niet 

schadelijk is voor de gezondheid, ook niet voor kinderen. 

Aangezien er ook een discussie rondom de gevolgen voor het milieu dreigt hebben we proactief advies 

gevraagd aan de milieudeskundigen binnen de gemeente Zwolle. Deze advisering geeft geen 

aanleiding om af te zien van het gebruik van rubbergranulaat als infill voor de kunstgrasvelden. Wel 

wordt geadviseerd voor het monitoren van de effecten voor het grondwater bij de nieuwe velden en het 

nauwlettend volgen van de landelijke ontwikkelingen. 

Kernboodschap 

Op basis van de uitkomsten van het onderzoek door de RIVM en de ECHA als ook het advies vanuit 

milieu is besloten om bij de komende vervangingen en nieuwe aanleg van kunstgrasvelden  te kiezen 

voor rubbergranulaat als infill voor de kunstgrasvelden. Daar waar mogelijk wordt maatwerk toegepast 

door hergebruik van het bestaande infill.  

Consequenties 

Aan dit voorstel zitten geen directe consequenties verbonden. De financiën voor de vervangingen zijn 

reeds vastgesteld door de gemeenteraad, daarbij is in de raming rekening gehouden met het gebruik 

van rubbergranulaat. Dit voorstel zal naar verwachting dan ook niet leiden tot een extra financiële 

vraag, waarbij overigens moet worden opgemerkt dat het resultaat van de aanbesteding pas duidelijk 

zal maken met welk inversteringsbedrag en jaarlasten rekening gehouden moet worden.  

Communicatie 

Het besluit door het College is met de twee verenigingen waar in 2017 het kunstgrasveld vervangen 

moet worden (vv Berkum en WVF) besproken, de overige gebruikers van de kunstgrasvelden worden 

eveneens geïnformeerd omdat ook zij in de komende jaren met dit besluit in aanraking komen als hun 

veld vervangen moet worden.  

Vervolg 

Na het collegebesluit is de aanbesteding opgestart om in 2017 twee kunstgrasvelden te kunnen 

vervangen. 

Openbaarheid 

Dit voorstel kan openbaar worden behandeld. 
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Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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Jaargang   

Kenmerk  34471 

Onderwerp  Infill kunstgrasvelden 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 11-04-2017 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 8 mei 2017, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


